
20. 3. 2013

ID: 90059

10 otázek pro... Jiřího Polanského
eFocus

JUDr. Jiří Polanský je absolventem Právnické fakulty Univerzity Karlovy. Po jejím skončení byl
advokátním koncipientem v Chomutově a posléze advokátem. Od roku 1990 je soukromým
advokátem, svou kancelář si otevřel v roce 1998 v Praze. Jako advokát je po celou dobu své kariéry
zaměřen na právo trestní. V současné době zejména na obhajoby spojené s podnikáním

Deset slov o sobě.
Jsem velmi rád, že mohu vykonávat toto svobodné povolání.

Kdybyste nebyl právníkem, čím byste byl?
Nejraději profesionálním fotbalistou a po aktivní kariéře bych se věnoval manažerské práci v kopané.

Nevýhody vašeho povolání?
Částečná nejistota pokud jde o přízeň klientů a i jistotu rozhodování soudů.

Jaký byl Váš nejhorší den v práci?
11. září 2001, kdy v prvé chvíli nikdo nevěděl jestli nezačíná nová válka.

Zážitek z praxe, který Vám nejvíce utkvěl v paměti?
Den 1. 7. 1990, kdy jsem otevřel dveře své kanceláře jako soukromý advokát. Chvíli jsem přemýšlel,
zda se pro mě něco změnilo, ale zjistil jsem, že opět musím pracovat a že je s tím spojeno ještě další
množství nových administrativních povinností.

Největší dosavadní úspěch?
Zprošťující trestní rozsudek ve věci jednoho starosty, který byl stíhán pro čtyři závažné trestné činy.
Soudem I. stupně byl uznán vinným a Vrchní soud jej na místě zprostil celé obžaloby. Vítězství v
kauze s hodnotou 148 000 000 Kč proti ČSOB a. s.

Kdo na Vás měl ve Vašem profesním životě největší vliv?
JUDr. Jaroslav Briaský, můj poslední školitel v Chomutově. Vzpomínám na něj čím dál častěji, neboť v
podstatě vše na co mě upozorňoval ohledně advokacie došlo a dochází k naplnění.

Proč jste se rozhodl stát se právníkem? A co byste poradil lidem, kteří by rádi vstoupili do
právních vod.
Nejsem z právnické rodiny, a proto rozhodli vlastně o mém celém životě kamarádi, kteří studovali na
Právnické fakultě v Praze o rok dříve a studium mi vylíčili jako zajímavé. Pokud někdo chce vstoupit
do právních vod, měl by si uvědomit, že se jedná o celoživotní náročné studium.

Jak si vyčistit hlavu?
Pro mě stále platí, že si nejlépe odpočinu při sportu.

Nesplněný sen?
Být trestním advokátem v USA.
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